

رقم المعرفة: ٣٠٢٣٥/٥
مرفقات
٤٤٤٤/٧/٢٣
٢٠٢٣/٢/٤

تعليم
GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject: Allowing Umrah passengers to arrive and depart through any international airport in KSA.

الموضوع: السماح للمعتمرين بالقدوم وال而出境 عبر أي مطار دولي في المملكة،

Reference:

ال المرجع:

- Article (23) of the Civil Aviation Law.
- GACA Circular No. (5/51640) dated 17/05/2022.

- المادة (٢٢) من نظام الطيران المدني.
- تعليم الهيئة رقم (٥١٦٤٠/٥) وتاريخ ١٤٤٣/١٠/١١هـ.

Instructions:

التعليمات:

- All national and foreign airlines must allow Umrah passengers to arrive and depart on schedule flights through any international airport in the Kingdom.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

١. يجب على جميع شركات الطيران الوطنية والأجنبية السماح للمعتمرين بالقدوم وال而出境 عبر أي مطار دولي في المملكة على الرحلات المنتظمة.

٢. إن عدم الالتزام بالتعليمات التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسئولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي
Executive Vice President of Economic Policies and International Cooperation

